

Chairman and the Vice-Chairman on the Subcommittee on Agenda and Procedure.

It was moved by Mr. Knowles (*Winnipeg North Centre*),

—That the Chairman be authorized to hold meetings, to receive evidence and to authorize the printing thereof when a quorum is not present.

After debate thereon, the motion *carried*.

The Chairman indicated that the Subcommittee on Agenda and Procedure would meet after this meeting in order to discuss the procedure to be followed by the Committee in considering its Order of Reference.

At 8.48 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Monday, December 14, 1970.

(2)

[Text]

The Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs met at 8.12 p.m. this day. The Chairman, Mr. Otto, presided.

Members present: Mrs. MacInnis, Messrs. Clermont, Forget, Foster, Guilbault, Howe, Kaplan, Knowles (*Winnipeg North Centre*), LeBlanc (*Rimouski*), Lessard (*LaSalle*), Marshall, Monteith, Otto, Portelance, Ritchie, Rynard—(16).

Also present: Messrs. Côté (*Richelieu*) and Roy (*Laval*), Members of Parliament.

Appearing: The Honourable John Munro, Minister of National Health and Welfare.

The Chairman read the Order of Reference of Thursday, December 10, 1970, and the Committee proceeded to the consideration of Bill C-202, An Act to amend the Old Age Security Act.

The Chairman introduced the Honourable John Munro, Minister of National Health and Welfare.

The Minister made a statement pertaining to Bill C-202.

The Minister was examined.

The examination of the Minister continuing at 10.00 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

avec le président et le vice-président au sous-comité du programme et de la procédure.

M. Knowles (*Winnipeg-Nord-Centre*) propose,

Que le président soit autorisé à tenir des réunions, à entendre des témoignages et à en autoriser l'impression même en l'absence de quorum.

Après discussion, la motion est adoptée.

Le président mentionne que le sous-comité du programme et de la procédure se réunira après la séance pour discuter de la procédure à suivre par le Comité pour l'étude de son ordre de renvoi.

A 8 h 48, le Comité suspend ses travaux jusqu'à l'appel du président.

Le lundi 14 décembre 1970

(2)

[Traduction]

Le Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales se réunit à 8 h 12 ce soir. Le président M. Otto occupe le fauteuil.

Députés présents: M^{me} MacInnis et MM. Clermont, Forget, Foster, Guilbault, Howe, Kaplan, Knowles (*Winnipeg-Nord-Centre*), LeBlanc (*Rimouski*), Lessard (*LaSalle*), Marshall, Monteith, Otto, Portelance, Ritchie, Rynard—(16).

Autres députés présents: MM. Côté (*Richelieu*) et Roy (*Laval*).

Comparaît: L'honorable John Munro, ministre de la Santé nationale et du Bien-être social.

Le président lit l'ordre de renvoi du jeudi 10 décembre 1970 et le Comité entreprend l'étude du Bill C-202, Loi modifiant la Loi sur la sécurité de la vieillesse.

Le président présente l'honorable John Munro, ministre de la Santé nationale et du Bien-être social.

Le ministre fait une déclaration sur le Bill C-202.

Il répond ensuite aux questions.

La période de questions se poursuivant, à 10 h, le Comité suspend ses travaux jusqu'à l'appel du président.

Le greffier du Comité

Fernand Despatie

Clerk of the Committee